

Verslag van	Participatieraad Haarlemmermeer
Vergaderdatum	31 mei 2021
Aanwezig	Jose van Beurden, Ellie van Dijck, Ineke van der Geest, Ernst Groot, George Hille (voorzitter), Gert van Nieuwkoop, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Inge Rebergen-Smit, Dick Schaap, Erik Wels, Erik de Winter, Bram Roelofsen, Mieke Kramer, Assia Naim, Ann Baarsen-Thiebosch, Anne Emde, Astrid Jelierse, Nathalie Hink, Nancy Cornelisse
Afwezig	
Verslaglegging	Ineke van Dijk (secretaris)

	Onderwerp	Actie
1	Opening De voorzitter heet de leden hartelijk welkom.	
2.	Presentatie Stevige Sociale Basis Omdat het stuk pas 1 juni in het college behandeld wordt, is de presentatie verschoven naar de vergadering van 28 juni.	
2.	Verslag vergadering 19 april 2021 Pagina 3; Mieke Kramer toevoegen aan de werkgroep Gezondheidsbeleid Pagina 4 punt 4.1c: Het betreft alleen het jaarverslag, het werkplan 2021/2022 zal in concept in de vergadering van juni worden behandeld, zodat het in het najaar naar wethouders en college kan worden verzonden. Pagina 4, Punt 4.2a: De handreiking regionaal beleid is alleen aan de directie verzonden, niet aan de wethouders. Pagina 3, punt 3i: Werkgroep GGZ De secretaris zal een afspraak plannen voor een eerste online vergadering via teams. Van de actielijst kunnen de punten 1, 3, 8, 13, 14 en 15 worden verwijderd. Punt 10: Haarlemmermeer stelt dezelfde vaart of meer vaart als Utrecht te zetten achter de start van schuldsaneringstrajecten. Punt 11: Het is niet gelukt om contact te krijgen met Meerwaarde om na te vragen welke activiteiten er omtrent eenzaamheid worden georganiseerd door Meerwaarde. Een lid zal in een overleg over eenzaamheid, waar Meerwaarde bij aansluit, de vraag stellen.	secretaris Punt blijft op actielijst
3.	a. Werkgroep Jeugd (Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid Jelierse, Assia Naim, Nathalie Hink, Mieke Kramer) Terugkoppeling gesprek van 27 mei met gemeente * Het gesprek was gericht op voorstellen en mogelijkheden bespreken. * Afgesproken is om elk kwartaal overleg te plannen met de gemeente over de voortgang. * Vanaf 2019 heeft de gemeente structurele tekorten op de Jeugdzorg. De gemeente vraagt de PR in de toekomst mee te denken over de gevolgen van de tekorten. De gemeente zal rapporten delen met de PR. * De effecten van Corona op de Jeugd zijn vooral de toename van eenzaamheid onder jongeren en activiteiten die te snel georganiseerd zijn, en daardoor niet goed afgestemd zijn op de	secretaris

	<p>Jeugd. De activiteiten moeten aangepast worden op de behoefte van de doelgroep,</p> <ul style="list-style-type: none">* De gemeente wil grenzen en kaders duidelijk maken voor aanbieders, Het Hestia model wordt gehanteerd. Er wordt gekeken naar wat wel kan. Per gezin heb je maar met 1 persoon te maken die de zorg coördineert en er schijnen goede alternatieven te zijn voor Jeugdzorg.* In de brief van 16 april is sprake van het beschikbaar stellen van een budget voor eenzaamheid onder ouderen, is dit budget ook voor jongeren bedoeld? Een lid van de werkgroep zal dit navragen.* Het onderzoek van de rekenkamercommissie was oorspronkelijk gericht op de tekorten op de Jeugdzorg, maar is uitgebreid met onderzoek naar de werking van het Haarlemmermeers model.* Vooral huisartsen zorgen voor verwijzing naar de ambulante Jeugdzorg. De inzet van praktijkondersteuners GGZ werkt goed. Daardoor is niet altijd verwijzing naar ambulante Jeugdzorg meer nodig. <p><u>b. Werkgroep Wonen/Wonen met Zorg</u> <u>Terugkoppeling gesprek van 29 april met management Wonen</u></p> <p>Het gesprek was niet bevredigend voor de werkgroep. De medewerkers van de gemeente moesten eerder weg en er waren inlogproblemen waardoor er te weinig rust en tijd overbleef om alles te bespreken. Uiteindelijk heeft de werkgroep per mail een aantal vragen over het onderzoek van de NOS gesteld. De gemeente herkent zich niet in de cijfers. Het onderzoek gaat over meerdere gemeenten dan alleen Haarlemmermeer, Ymere heeft in Haarlemmermeer niets gesloopt. Wel heeft Ymere 40 huurwoningen verkocht. De werkgroep zal dit punt meenemen naar een volgend overleg met de gemeente.</p> <p>De werkgroep zal voor zichzelf een overzicht bijhouden van alle woningbouwprojecten in Haarlemmermeer.</p> <p>Er volgt een discussie waarvan de conclusie is dat Haarlemmermeer bij nieuwe woningbouwprojecten zich weliswaar inspant om te voldoen aan de 50 procent sociale woningbouw, maar dat de gemeente zich te afwachtend opstelt waar het gaat om de ontwikkeling van nieuwe woningbouwprojecten. De gemeente zou geen afwachtende houding aan moeten nemen maar pro actief aan de slag moeten gaan met grondeigenaren. Daarnaast zou de gemeente een meerjarenplanning moeten opstellen, waarin per jaar te zien is wat gebouwd zou moeten worden resp. wat gebouwd is voor de verschillende doelgroepen. De gemeente zou daarbij een nader te bepalen tijdhorizon moeten aanhouden "wanneer willen we, voor de woningzoekenden van nu gebouwd hebben".</p> <p>Het advies van de SER aan het kabinet is om binnen 5 jaar de knelpunten op de woningmarkt snel en gestructureerd aan te pakken. Wonen zal waarschijnlijk 1 van de belangrijkste speerpunten van het kabinet worden.</p> <p>De werkgroep Wonen met Zorg is gevraagd of zij in het verlengde van het onderzoek van Companen zitting wil nemen in een consult of expertgroep, Besloten is om dit niet te doen, omdat het niet past bij het werk van de PR. Wel zal er over dit traject contact worden onderhouden met de gemeente.</p>	<p>lid</p> <p>werkgroep</p>
--	--	-----------------------------

- c. Werkgroep Armoede en Arbeidsparticipatie (inclusief beschut werk)** (Henri (trekker), Gert van Nieuwkoop, Ernst Groot, Dick Schaap, Anne Emde, Erik Wels, Nancy Cornelisse)
Het gesprek met de voedselbank staat gepland voor 3 juni,
Het gesprek met Plangroep zal zo snel mogelijk door de secretaris worden ingepland. Een lid geeft aan dat de signalen over de Plangroep vaak alleen de werkgroep bereiken en niet de directie. Daarom is het goed dit gesprek te voeren.
- d. Werkgroep Veilig thuis**
(Ellie van Dijk(trekker), Bram Roelofsen, Erik de winter, Gert van Nieuwkoop, Nathalie Hink en Nancy Cornelisse)
De werkgroep blijft de ontwikkelingen op afstand volgen.
Het Jaarverslag 2020 staat op de website van Veilig Thuis.
- e. Werkgroep inclusie**
(Ellie van Dijk (trekker), Ineke van der Geest, Inge Rebergen-Smit, Henri Popelier Ann Thiebosch).
De bijeenkomst tussen mensen uit de zorg en speeltuinverenigingen van 27 mei is niet doorgegaan, wordt uitgesteld. De trekker wijst de leden op een indrukwekkende uitzending van het NPO programma "Mari staat op". Wat haar opviel is dat (gehandicapte) mensen het niet altijd op prijs stellen als hulp wordt aangeboden,
- f. Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg**
(Ton van Poeteren (trekker), Henri Popelier, Ineke van der Geest, Inge Rebergen-Smit, Ann Thiebosch)
* Het vervolg van de netwerklunch in Badhoevedorp over eenzaamheid is op 17 juni,.
* In juli en augustus zal een campagne worden gehouden om mensen om te leren gaan met eenzaamheid,
* Lokaal is al best veel geregeld betreffende eenzaamheid, wat wordt nu niet vervuld binnen het bestaande aanbod?
- Stuur mensen boven de 80 brief waarin je aankondigt hen te bellen om te bespreken of mensen bezoek of telefonisch contact op prijs stellen. Of deze mensen een brief met de vraag als u behoefte heeft aan contact ze een bepaald telefoonnummer kunnen bellen. De trekker van de werkgroep neemt de antwoorden mee.
* 1 t/m 7 juni is het de week van de jonge mantelzorger.
- g. Werkgroep inburgering**
(Jose van Beurden (trekker), Bram Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dick, Assia Naim).
We zijn in afwachting van de reactie van het college op het advies.
- h. Werkgroep gezondheidsbeleid**
(Erik de Winter (trekker), Bram en Ineke)
Ondertekening preventienota 17 mei
Op 17 mei hebben alle partners het preventieakkoord getekend. De aanvraag voor subsidie is verzonden in de hoop dat men de gelden ontvangt om waar te maken wat er in het akkoord staat.
Op de vraag over de betrokkenheid van inwoners bij de uitvoering van de preventienota heeft de gemeente geantwoord dat de partners dat in hun plannen mee moeten nemen en dat er een

	<p>intensiever contact met dorps- en wijkraden onderhouden moet worden. Men wil inloopsessies en straatgesprekken organiseren.</p> <p>i. <u>Werkgroep Werk en Inkomen</u> (Ann Thiebosch, Anne Emde, Gert van Nieuwkoop, Dick Schaap, Henri Popelier) De secretaris zal een eerste teamoverleg inplannen.</p> <p>j. <u>Werkgroep GGZ</u> (Bram Roelofsen (trekker), Astrid Jelierse, Inge Rebergen-Smit, Dick Schaap, Jose van Beurden) De secretaris zal een eerste teamoverleg inplannen,</p>	
<p>4.</p>	<p><u>Participatietrajecten</u> <u>5.1. Bespreekpunten</u></p> <p><u>a. Verhogen betrokkenheid inwoners bij het werk van de PR</u> * de werkgroep Jeugd zal haar bijdrage binnen twee weken leveren. * Politieke partijen en tweede kamer gaan wij niet benaderen. Alleen als wij worden benaderd willen wij hen te woord staan. * Lopende contacten met ambtenaren binnen Haarlemmermeer kunnen gewoon doorgaan, daar hoeven geen nieuwe afspraken over worden gemaakt. * Contacten met Meerwaarde kunnen het beste via de secretaris lopen om te voorkomen dat niet iedereen dezelfde insteek heeft * Het adviesorgaan van het college is onze kerntaak. Daarnaast geen aparte overleggen in Haarlemmermeer of daarbuiten inrichten. * Schrijf instanties aan over wat we doen als PR en geef aan dat ze bij vragen of signalen bij ons terecht kunnen. Ga met partners in gesprek wat we voor elkaar kunnen betekenen. Stel de vraag hoe we hun gebruikers (lees inwoners) kunnen benaderen? * Bij de stukken van 28 juni zal de secretaris de reacties van dorps- en wijkraden voegen op de vraag wie de contactpersoon Sociaal Domein binnen hun raad is. Verschillende notities ontvangen. * In de vergadering van 28 juni zullen we vervolgcacties bespreken aan de hand van een daarop gerichte notitie, gebaseerd op de inbreng van alle werkgroepen.</p> <p><u>b. Toeslagenaffaire Kinderopvang</u> Besloten wordt dat de werkgroep Armoede op korte termijn een mail stuurt aan de verantwoordelijk beleidsadviseur waarin de nadruk wordt gelegd op het actiever en gericht benaderen van gedupeerden. Tot nu toe hebben slechts 60 van de ruim 300 gedupeerden gereageerd op de brief van de gemeente met het aanbod voor hulp.</p> <p><u>c. Voorstel agenda bestuurlijk overleg</u> 1. ontwikkelingen sociaal domein 2. ombuigingen en tekorten sociaal domein 3. handreiking regionaal beleid (23.3.21) 4. jaarverslag 2020</p> <p>De agenda wordt aangevuld met het onderwerp Toeslagenaffaire (zie punt 4b) en Wonen met Zorg. Bij beide onderwerpen is een pro actievare houding van de gemeente gewenst,'</p> <p>Het voorstel van de voorzitter voor de delegatie die het gesprek zal voeren wordt overgenomen. (Ton van Poeteren, Erik Wels, Ellie van Dijck, secretaris en voorzitter.)</p> <p><u>d. Planning adviesaanvraag concept nota Mantelzorg</u></p>	<p>secretaris</p> <p>werkgroep</p>

	<p>De adviesaanvraag is uitgesteld naar oktober.</p> <p><u>e. Transformeermonitor</u></p> <p>* De Analyse over hoe de gemeente er voor staat in het Sociaal Domein en hoe nu verder te gaan wordt gemist.</p> <p>* De monitor geeft de situatie weer van het afgelopen jaar op basis van het beleidskader van het sociaal domein "Koersvast, steeds beter".</p> <p>* Uiterlijk 9 juni kunnen de leden hun input leveren op de Transformeermonitor.</p> <p>* 10 juni vindt een informatieve raadsessie plaats waar de werkgroep bij aanwezig is</p> <p>* Na 10 juni en voor 23 juni (bestuurlijk overleg) wordt een afspraak ingepland met de verantwoordelijke ambtenaren.</p> <p>* Na dit gesprek wordt gekeken of het onderwerp meegenomen wordt tijdens het bestuurlijk overleg van 23 juni en of er een ongevraagd advies zal worden uitgebracht.</p>	secretaris
5.	<p><u>5.Terugkoppelingen</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Online-Actualiteitencollege Family Finding – 11 mei 2021 (verslag bijgevoegd) 2. Online Werksessie Informele zorg Vrijwillige inzet: Samen Sterk en in balans door co-creatie en omdenken – 18 mei 2021 (verslag wordt nagezonden) <p>Beide verslagen worden voor kennisgeving aangenomen.</p>	
6.	<p><u>Rondvraag</u></p> <p>* Op 8 juli vindt de klankbordgroep doelgroepenvervoer plaats. Graag eventuele agendapunten voor 24 juni aanleveren bij de secretaris.</p> <p>* de voorzitter reageert namens de Participatieraad richting de Koepel als dat nodig is. Mocht een lid ergens op in willen spelen dan graag via de voorzitter.</p> <p>* De stukken over de bezuinigingen binnen de gemeente zullen zodra deze voorhanden zijn worden gedeeld met de leden. Dan zal bekeken worden of deze aanleiding geven om stappen te zetten.</p> <p>* De secretaris plant alleen de eerst afspraak voor nieuwe werkgroepen. Vervolgsafspraken moet men zelf inplannen. De secretaris kan wel de teams uitnodiging versturen als de datum duidelijk is.</p> <p>* De voorzitter wijst de leden op de website, voornamelijk het intranet waar wekelijks nieuwe stukken worden geplaatst.</p> <p>* Graag bij verslagen en notities de steller vermelden.</p>	Leden secretaris
7.	<p><u>Afsluiting</u> 16.15 uur</p>	

Actielijst

1.	15-02-21	Navragen hoeveel niet/anders gemotiveerden er in het uitkeringsbestand van Haarlemmermeer zitten	secretaris
2.	15-02-21	In september zullen de lijst met werkgroepen en de lijst met aandachtsgebieden opnieuw worden geagendeerd.	Secretaris
3.	15-02-21	Stuur het jaarverslag (in april in concept op de agenda) naar HC nieuws en Witte Weekblad.	Secretaris
4.	15-02-21	Besloten wordt om de beleidsadviseur de komende drie maanden de tijd te geven om zich nader te oriënteren in welke mate diverse organisaties in Haarlemmermeer samenwerking hebben gezocht in de wijkverpleging. In juni komt het punt terug op de agenda	secretaris

5.	15-02-21	Over drie maanden zal de secretaris de stand van zaken nog een keer peilen betreffende het alarmnummer niet accuut	secretaris
6.	22-03-21	Eind dit jaar/begin volgend jaar vragen we de beleidsadviseurs werk en inkomen om een nieuwe presentatie met de actuele situatie van de ontwikkelingen gedurende 2021, en zullen we vragen hoe de ontwikkelingen binnen de D groep zijn (mensen met grote afstand tot de arbeidsmarkt de zogenaamde "betonnen groep".)	secretaris
7.	19-04-21	Een lid vraagt na welke activiteiten Meerwaarde organiseert omtrent eenzaamheid	Lid wg eenzaamheid
8.	31-05-21	In de brief van 16 april is sprake van het beschikbaar stellen van een budget voor eenzaamheid onder ouderen, is dit budget ook voor jongeren bedoeld? Een lid van de werkgroep zal dit navragen.	Lid
9.	31-05-21	De secretaris zal een eerste afspraak inplannen voor de werkgroepen GGZ en Werk en Inkomen	secretaris
10.	31-05-21	De secretaris zal voor de werkgroep jeugd elk kwartaal een overleg inplannen met de teammanager Jeugd (en optioneel de clustermanager MOZ)	secretaris
11.	31-05-21	Ymere heeft 40 huurwoningen verkocht. De werkgroep zal dit onderwerp meenemen naar een volgend overleg met de gemeente.	Werkgroep wonen
12.	31-05-21	De werkgroep Jeugd levert binnen twee weken de bijdrage voor verhogen betrokkenheid inwoners bij werk PR	Werkgroep jeugd
13.	31-05-21	Vervolgacties verhogen betrokkenheid inwoners bespreken in de vergadering van 28 juni	Leden
14.	31-05-21	Mail sturen ivm toeslagenaffaire en pro actiever mensen benaderen	Werkgroep armoede
15.	31-05-21	Inplannen gesprek TMM voor 23 juni (bestuurlijk overleg)	secretaris
16.	31-05-21	Agendapunten klankbordgroep doelgroepenvervoer aanleveren voor 24 juni bij secretaris	leden
17.	31-05-21	Stukken over bezuinigingen delen zodra deze voorhanden zijn om te bepalen of overgegaan zal worden op een ongevraagd advies	secretaris

--	--	--	--